
PROTOKÓŁ NR XVII / 2019 - PROJEKT 

XVII Sesja w dniu 12 grudnia 2019 - Obrady rozpoczęto 12 grudnia 2019 o godz. 16:00, a 

zakończono o godz. 17:22 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 Radnych. Obecni: 

1. Agnieszka Francke 

2. Marcin Grobelny 

3. Jeannette Krauze 

4. Edyta Krysiewicz 

5. Marta Lipka 

6. Iwona Lorenc-Zimniak 

7. Anna Menes 

8. Grzegorz Michalski 

9. Miłosz Nadol 

10. Jacek Pawłowski 

11. Joanna Płonka 

12. Sylwester Przydrożny 

13. Mieczysław Reszczyński 

14. Katarzyna Stachowiak 

15. Bartosz Zięba 

 

 

1. Otwarcie obrad XVII Sesji Rady Gminy Lipno. 
Przewodniczący Rady Gminy, Bartosz Zięba, ogłosił otwarcie XVII Sesji Rady Gminy Lipno. 

Poinformował, iż Sesję zwołał na wniosek Wójta Gminy.  

Następnie  powitał wszystkich zebranych. 

Obrady odbywały się wg porządku przesłanego Radnym wraz zawiadomieniem o Sesji. 

1. Otwarcie obrad XVII Sesji Rady Gminy Lipno. 

2. Ustalenie kworum. 

3. Przyjęcie protokółu poprzedniej Sesji. 

4. Informacja Wójta Gminy z najważniejszych działań podjętych w Urzędzie Gminy. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2019, druk nr 123. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Lipno na 

rok szkolny 2019/2020, druk nr 124. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia górnej stawki opłaty ponoszonej przez właścicieli 

nieruchomości za usługę pozbywania się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych, 

druk nr 125. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Branżowej Szkoły I Stopnia im. gen. 

Dezyderego Chłapowskiego w Lipnie, druk nr 126. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2020, druk nr 127. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych oraz ustalenia przedmiotu jej działania, druk nr 128. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodku wsparcia – schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku dla osób 

bezdomnych z usługami opiekuńczymi, druk nr 129. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zakończenie obrad. 
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2. Ustalenie kworum. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy 13 

Radnych, co stanowi kworum, a to oznacza, ze podejmowane przez Radę Gminy decyzje 

będą prawomocne. 

/ w załączeniu listy obecności Radnych Gminy Lipno oraz pozostałych uczestników Sesji / 

 

 

3. Przyjęcie protokółu poprzedniej Sesji. 
Przewodniczący Rady stwierdziwszy, iż projekt protokółu ostatniej Sesji został Radnym 

przekazany, zapytał o uwagi i pytania do jego treści. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokółu poprzedniej Sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław 

Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jacek Pawłowski 

NIEOBECNI (2) Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes 

 

 

4. Informacja Wójta Gminy z najważniejszych działań podjętych w Urzędzie Gminy      

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy. 

Wójt Gminy, Łukasz Litka, przedstawił informację z najważniejszych działań podjętych        

w Urzędzie Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Na zapytanie Przewodniczącego o pytania do przedstawionej informacji, żadnych zgłoszeń 

nie było.  

/ Informacja w załączeniu/  

 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2019, druk nr 123. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały sprawie zmiany budżetu Gminy 

Lipno na rok 2019, druk nr 123, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, iż Komisja projekt uchwały  w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2019, druk nr 123, zaopiniowała pozytywnie.  

Na zapytanie Przewodniczącego o pytania do projektu proponowanej uchwały, żadnych 

zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie podjęcia uchwały               

w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2019, druk nr 123. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Mieczysław 

Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sylwester Przydrożny 

NIEOBECNI: (2) Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno  na rok 

2019 została podjęta większością głosów. 

/ w załączeniu druk nr 123 oraz Uchwała nr XVII/113/2019 / 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Lipno 

na rok szkolny 2019/2020, druk nr 124. 
Przewodniczący zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Lipno na rok szkolny 2019/2020, druk nr 124, poprosił                  

o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, iż Komisja projekt uchwały  w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki 

paliwa w Gminie Lipno na rok szkolny 2019/2020, druk nr 124, zaopiniowała pozytywnie.  

Na zapytanie Przewodniczącego o pytania do projektu proponowanej uchwały, żadnych 

zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie podjęcia uchwały               

w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Lipno na rok szkolny 

2019/2020, druk nr 124. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki 

paliwa w Gminie Lipno na rok szkolny 2019/2020 została podjęta jednogłośnie.  

/ w załączeniu druk nr 124 oraz Uchwała nr XVII/114/2019/ 

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia górnej stawki opłaty ponoszonej przez 

właścicieli nieruchomości za usługę pozbywania się z terenu nieruchomości nieczystości 

ciekłych, druk nr 125. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie ustalenia górnej stawki 

opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za usługę pozbywania się z terenu 

nieruchomości nieczystości ciekłych, druk nr 125, poprosił o przedstawienie opinii Komisji 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, iż Komisja projekt uchwały w sprawie ustalenia górnej stawki opłaty 
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ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za usługę pozbywania się z terenu nieruchomości 

nieczystości ciekłych, druk nr 125, zaopiniowała pozytywnie.  

Na zapytanie Przewodniczącego o pytania do projektu proponowanej uchwały, żadnych 

zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie podjęcia uchwały               

w sprawie ustalenia górnej stawki opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za 

usługę pozbywania się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych, druk nr 125.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia  górnej stawki opłaty 

ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za usługę pozbywania się z terenu nieruchomości 

nieczystości ciekłych została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 125 oraz  Uchwała nr XVII/115/2019/ 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Branżowej Szkoły I Stopnia im. gen. 

Dezyderego Chłapowskiego w Lipnie, druk nr 126. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji 

Branżowej Szkoły I Stopnia im. gen. Dezyderego Chłapowskiego w Lipnie, druk nr 126, 

poprosił o przedstawienie opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz Komisji 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna Stachowiak, 

poinformowała, iż Komisja projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Branżowej Szkoły 

I Stopnia im. gen. Dezyderego Chłapowskiego w Lipnie, druk nr 126, zaopiniowała 

pozytywnie.  

Następnie Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka 

Francke, poinformowała, iż Komisja projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji 

Branżowej Szkoły I Stopnia im. gen. Dezyderego Chłapowskiego w Lipnie, druk nr 126, 

także zaopiniowała pozytywnie.  

Na zapytanie Przewodniczącego o pytania do projektu proponowanej uchwały, żadnych 

zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie podjęcia 

uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Branżowej Szkoły I Stopnia im. gen. Dezyderego 

Chłapowskiego w Lipnie, druk nr 126. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław 

Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Grzegorz Michalski  

NIEOBECNI (2) Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Branżowej Szkoły 

I Stopnia im. gen. Dezyderego Chłapowskiego w Lipnie została podjęta większością głosów. 

/ w załączeniu druk nr 126 oraz Uchwała nr XVII/116/2019 / 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2020, druk nr 127. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2020, druk nr 127, poprosił  

o przedstawienie opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz Komisji Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna Stachowiak, 

poinformowała, iż Komisja projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2020, druk nr 127, zaopiniowała 

jednogłośnie pozytywnie.  

Następnie Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka 

Francke, poinformowała, iż Komisja projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2020, druk nr 127, także 

zaopiniowała pozytywnie.  

Na zapytanie Przewodniczącego o pytania do projektu proponowanej uchwały, żadnych 

zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie podjęcia uchwały w 

sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 

2020, druk nr 127. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki       

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2020 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 127 oraz Uchwała nr XVII/117/2019 / 

 

 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Oświaty             

i Spraw Społecznych oraz ustalenia przedmiotu jej działania, druk nr 128. 

Przewodniczący Radny poinformowawszy o złożonym Oświadczeniu  przez Klub Radnych 

Łukasza Litki, zapytał Radną Martę Lipkę, czy wyraża chęć pracy w Komisji Oświaty            

i Spraw Społecznych. Radna Marta Lipka odpowiedziała twierdząco, po czym 

Przewodniczący Rady  odczytał w/w Oświadczenie Klubu Radnych Łukasza Litki, z dnia 9 

grudnia 2019 roku. 
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Następnie Przewodniczący Rady poinformował, iż w związku z powyższym Oświadczeniem 

oraz faktem, że Klub ten nie podjął decyzji co do wskazania Radnej Marty Lipki do składu 

osobowego Komisji Oświaty i Spraw Społecznych w miejsce innego członka Komisji 

Oświaty z tego Klubu, są trzy możliwości prowadzące do tego, aby Pani Radna została 

powołana do składu osobowego Komisji Oświaty i Spraw Społecznych: 

1. jeśli jeden z Radnych ze składu osobowego Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

złożyłby rezygnację proponując powołanie w jego miejsce Radnej Marty Lipki, 

2. jeśli Rada zmieniłaby zapisy Statutu Gminy mówiące o liczbie osób powołanych do 

pracy w Komisji Oświaty i Spraw Społecznych,    

3. poprzez ponowne powołanie pełnego składu Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

 

Przewodniczący Rady proponując przemyślenie powyższych możliwości, ogłosił 10 minut 

przerwy w obradach. 

O godzinie 16.42 Przewodniczący Rady wznowił obrady po przerwie. 

Przewodniczący Rady zapytał Kluby Radnych o przemyślenia w sprawie przedstawionej 

przed ogłoszeniem przerwy w obradach. 

Radna Joanna Płonka, stwierdziwszy, iż wypowiada się w imieniu Klubu Radnych Łukasza 

Litki, poinformowała, że Radna Marta Lipka wycofuje swoją kandydaturę do składu 

osobowego Komisji Oświaty, natomiast deklaruje swoje uczestnictwo w posiedzeniach  

Komisji, jako osoby spoza jej składu.  

Radna Marta Lipka, na prośbę Przewodniczącego Rady, potwierdziła powyższe.  

Innych zgłoszeń nie było. 

 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

powołania Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz ustalenia przedmiotu jej działania, 

druk nr 128, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz 

Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna Stachowiak, 

poinformowawszy, iż Komisja nie opiniowała projektu  uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie powołania Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz ustalenia przedmiotu jej 

działania, druk nr 128, odczytała jego treść. Wyjaśniła, iż Radny Grzegorz Michalski – 

członek Klubu Radnych w Zgodzie dla dobra Gminy zrezygnował z funkcji członka Komisji 

Oświaty i Spraw Społecznych na rzecz nowo wybranego Radnego Mieczysława 

Reszczyńskiego, także członka Klubu Radnych w Zgodzie dla dobra Gminy.     

Następnie Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka 

Francke, poinformowała, iż Komisja projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

powołania Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz ustalenia przedmiotu jej działania, 

druk nr 128  zaopiniowała pozytywnie.  

Na zapytanie Przewodniczącego o pytania do projektu proponowanej uchwały, żadnych 

zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie podjęcia uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz 

ustalenia przedmiotu jej działania, druk nr 128. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Edyta Krysiewicz, Grzegorz Michalski, Miłosz 

Nadol, Jacek Pawłowski, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 
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PRZECIW (1) Sylwester Przydrożny 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Jeannette Krauze, Marta Lipka, Joanna Płonka 

NIEOBECNI (2) Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie powołania 

Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz ustalenia przedmiotu jej działania została podjęta 

większością głosów. 

/ w załączeniu: oświadczenie Klubu Radnych Łukasza Litki z dnia 9.12.2019r., druk nr 128 

oraz Uchwała nr XVII/118/2019/ 

 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w ośrodku wsparcia – schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku dla 

osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi, druk nr 129. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia – schronisku dla 

osób bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi, druk nr 

129, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy oraz 

Komisji Oświaty i Spraw Społecznych.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, iż Komisja projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia – schronisku dla osób bezdomnych lub 

w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi, druk nr 129, zaopiniowała 

pozytywnie. 

Następnie Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna 

Stachowiak, poinformowawszy, iż Komisja projekt uchwały w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia – schronisku dla 

osób bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi, druk nr 

129, zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

Na zapytanie Przewodniczącego o pytania do projektu proponowanej uchwały, żadnych 

zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie podjęcia uchwały 

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku 

wsparcia – schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych              

z usługami opiekuńczymi, druk nr 129. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia – schronisku dla osób bezdomnych lub 

w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi została podjęta jednogłośnie.   

/ w załączeniu druk nr 129 oraz Uchwała nr XVII/119/2019/ 
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12. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż w okresie między sesjami, Radny Marcin Grobelny 

złożył wniosek do Wójta Gminy o zabezpieczenie środków: w wysokości 150 000 zł na 

kompleksowy remont toalet w Szkole Podstawowej w Wilkowicach oraz w wysokości 70 000 

zł na remont pomieszczeń w Wilkowicach zajmowanych przez ośrodek zdrowia i ich 

adaptację dla potrzeb Szkoły. / kopia wniosku w załączeniu/ 

 

Radna Agnieszka Francke, informując, iż występuje w imieniu dwóch Klubów Radnych: 

Klubu Radnych Gminy Lipno oraz Klubu W zgodzie dla dobra Gminy, odczytała wspólny 

wniosek obu Klubów w sprawie zabezpieczenia środków na 2020 rok na wskazane 

inwestycje. / kopia wniosku w załączeniu / 

 

Na pytanie Radnej Marty Lipki o zrealizowaną inwestycję budowy chodnika na ul. 

Spółdzielczej w Lipnie, niezwłocznie odpowiedzi udzielił Pan Wójt.  

 

Następnie głos zabrał Radny Marcin Grobelny, który odczytał wniosek w sprawie 

zamontowania progów zwalniających w Wilkowicach w okolicy skrzyżowania ulicy Lipowej 

z ulicą Szkolną oraz o zamontowanie oświetlenia przy przejściu dla pieszych planowanym na 

tym odcinku drogi. / kopia wniosku w załączeniu/ 

Następnie Radny Marcin Grobelny poinformował, iż złożył pismo w Starostwie Powiatowym 

w Lesznie w sprawie zwiększenia kontroli drogowej policji oraz Inspekcji Transportu 

Drogowego we wsi Wilkowice na ulicach Lipowej oraz Święciechowskiej z powodu 

nieprzestrzegania znaków drogowych przez kierowców pojazdów o większej masie niż 

dopuszczalna, ograniczonej znakami drogowymi. 

 

Na pytanie Radnej Joanny Płonki o zasypywanie rowu wzdłuż torów kolejowych w związku    

z przebudową torów kolejowych w Klonówcu, niezwłocznie wypowiedzieli się Wójt, Łukasz 

Litka oraz sołtys Klonówca, Sławomir Radoń.    

 

Na propozycję Radnego Jacka Pawłowskiego dotyczącą podjęcia rozmów i wspólnych 

ustaleń wszystkich zainteresowanych stron w sprawie budowy hali sportowo-widowiskowej 

w Wilkowicach, wywiązała się dyskusja z udziałem Radnego Jacka Pawłowskiego, Radnego 

Sylwestra Przydrożnego oraz Radnej Edyty Krysiewicz. 

 

Przewodniczący Rady poinformował o reaktywowaniu Głosu Lipna oraz przypomniał             

o możliwości przystąpienia do Programu Czyste Powietrze.  

 

Innych zgłoszeń nie było. 

  

13. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady złożył wszystkim serdeczne życzenia z okazji Świąt Bożego 

Narodzenia, a następnie stwierdziwszy zrealizowanie porządku obrad, podziękował 

wszystkim za przybycie i udział oraz ogłosił zakończenie obrad XVII Sesji Rady Gminy 

Lipno.  

 

Przewodniczący 

           Rady Gminy Lipno 

 

Przygotował(a): Irena Biegańska

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


